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1. Opening  
 
2. Verslag Collegevergadering d.d. 25 juni jl.  

Het verslag wordt met een wijziging vastgesteld.  
 
3. Mededelingen  
a. Terugblik retraite: het College blikt terug op zijn retraite waarin is afgesproken om enkele 

scenario’s voor de UvA te ontwikkelen tegen de achtergrond van het nieuwe regeringsbeleid en 
andere relevante ontwikkelingen. Er wordt daartoe in de komende maanden met enige regelmaat 
overleg met de betrokken stafhoofden ingepland.  

b. Tussentijdse besluitvorming CvB m.b.t. nieuw Akkoord arbeidsvoorwaardengelden 2025-2029: 
het College nam in de vergadering van 11 juni jl. het besluit om enkele zaken niet langer uit de 
arbeidsvoorwaardengelden te bekostigen. Met het LO is overeenstemming daarover bereikt 
zodat het besluit van juni nu definitief wordt.  

c. Gedragscode Promotie- en Kennismakingstijd van Studentenverenigingen: de gedragscode 
wordt jaarlijks getekend door de rectores van HvA, VU en UvA en de AKvV namens de 
verenigingen. De code is ongewijzigd t.o.v. vorig jaar; Verbeek wordt gemachtigd de code 
namens de UvA te ondertekenen. Voor volgende jaren is het goed te onderzoeken of de code 
verbreed kan worden naar o.m. studieverenigingen en studentensportverenigingen. Verder zijn 
er ideeën, o.m. via UNL, over het aanbieden van (online) cursussen over de effecten van alcohol 
en drugs op het beoordelingsvermogen. 

• Verbeek en Hooge voerden een intens en goed gesprek met studenten van Sociale 
Wetenschappen.  

• Het College woonde het WHW-gesprek van RvT en COR bij; de COR uitte kritiek op de 
communicatie rondom de protesten.  

• Lintsen voerde overleg met de gemeente over de samenwerking op het UK, na het kritische 
rapport daarover. Verder heeft Lintsen in het gesprek de consequenties voor de Amsterdamse 
arbeidsmarkt geschetst als de bezuinigingen uit het HLA doorgevoerd moeten worden; de 
wethouder neemt dit signaal mee.  
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• Lintsen heeft een interview aan Folia gegeven over netcongestie; heden geeft hij ook een 
interview over de effecten van het HLA. 

• De COR heeft gevraagd om uitstel voor het advies over de hoofdlijnen van de begroting; FP&C 
zoekt met de COR naar een manier waarop al wel input van de COR op de Kaderbrief kan 
worden meegenomen.  

• Lintsen was aanwezig bij een congres over onderwijslogistiek, dat goed bezocht was. Er is in de 
UvA inmiddels een brede groep die met veel enthousiasme werkt aan verdere verbetering.  

• Lintsen was aanwezig bij een dankbijeenkomst van FS voor alle medewerkers en 
partnerorganisaties die zich rond de protesten hebben ingezet.  

• Lintsen meldt dat IAC een audit heeft gedaan naar de administratie van studenten die het ICG 
betalen, n.a.v. de zorgen van de CSR. Uiteindelijk is geen steekproef genomen, maar zijn alle 
±5900 dossiers bekeken. In 14 van deze gevallen (d.w.z. 0,24%) bleek iets niet helemaal 
correct; dat wordt nu gecorrigeerd. De uitkomst wordt gecommuniceerd aan de 
medezeggenschap; er komt ook een klein bericht op de website, gegeven de aandacht die de 
CSR hiervoor heeft gevraagd in de media.  

• Krugers Dagneaux was aanwezig bij de Keti Koti maaltijd en hij nam deel aan het CvB-uurtje 
met student-assessoren.  

• Krugers Dagneaux bracht met Hooge een werkbezoek aan de FdG.  
• Van de Zande was aanwezig bij een gezamenlijk overleg van GOR en DSD, dat dient als basis 

voor samenwerking tussen die raden als zij in de komende tijd moeten adviseren over elementen 
uit de roadmaps van de gezamenlijke diensten.  

• Van de Zande kreeg een rondleiding door de Agnietenkapel i.h.b. in het kader van de portretten 
(van uitsluitend witte mannen) die daar hangen. Afgesproken is dat de curator van het AP een 
opdracht formuleert voor studenten Kunst & Cultuur om te komen met een advies hoe een meer 
divers palet aan portretten samen te stellen. In de zalen van de kapel moet op enige wijze 
duidelijk worden dat de UvA daaraan werkt.  

• Hooge ontmoette het zittende en aankomende ASVA-bestuur. Een van de uitkomsten is dat de 
ASVA het College vaker uitnodigingen doorstuurt van studentenactiviteiten, zodat het College 
een beter beeld krijgt van diversiteit en soort activiteiten die georganiseerd worden, terwijl het 
College de ASVA kan helpen te navigeren in de bureaucratie van de UvA.  

• De Colleges van Bestuur van de Amsterdamse instellingen waren uitgenodigd in de 
ambtswoning, waar werd gesproken over de werkwijzen die instellingen en driehoek hanteren 
bij protesten zoals die van mei jl. Het blijft zaak om de korte lijn met de driehoek goed te 
onderhouden.  

• Hooge hoorde in de OV met de COR opmerkingen over (crisis)communicatie en de noodzaak 
van herstel. Verder zou de COR graag meer betrokken zijn bij Erkennen & Waarderen.  

• De bonden hebben een brief gestuurd met een voorstel voor een gesprek over o.m. huisregels en 
demonstratierecht dat voorbij gaat aan de positie van de COR, die gesprekspartner op dit 
onderwerp is. De staf heeft een antwoord voorbereid dat daarop wijst, dat met enkele 
aanvullingen zal worden verzonden.  
 

4. Benoeming hoogleraar Circular Chemistry in de Faculteit der Natuurwetenschappen, 
Wiskunde en Informatica 
Het College benoemt de heer dr. J.C. Slootweg tot hoogleraar Circular Chemistry in de Faculteit 
der Natuurwetenschappen, Wiskunde en Informatica voor de volledige werktijd. 
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5. Benoeming hoogleraar Klinische epidemiologie, in het bijzonder evaluatie van medische 
tests in de Faculteit der Geneeskunde, UvA 
Het College benoemt mevrouw dr. M.M.G. Leeflang tot hoogleraar Klinische epidemiologie, in 
het bijzonder evaluatie van medische tests in de Faculteit der Geneeskunde, UvA voor de 
volledige werktijd.  
 

6. Instemming benoeming bijzonder hoogleraar Toegang tot het Recht en Gesubsidieerde 
Rechtsbijstand vanwege de Raad voor Rechtsbijstand in de Faculteit der 
Rechtsgeleerdheid 
Het College stemt in met de benoeming van mevrouw dr. mr. J.E. Hulst tot bijzonder hoogleraar 
Toegang tot het Recht en Gesubsidieerde Rechtsbijstand vanwege de Raad voor Rechtsbijstand 
in de Faculteit der Rechtsgeleerdheid voor 15,2/38e deel van de volledige werktijd.  
 

7. Instemming met benoeming bijzonder hoogleraar Wereldburgerschap en Tweetalig 
Onderwijs vanwege de Stichting Nuffic in de Faculteit der Maatschappij- en 
Gedragswetenschappen 
Het College stemt in met de benoeming van mevrouw dr. C.G. van Beuningen tot bijzonder 
hoogleraar Wereldburgerschap en Tweetalig Onderwijs vanwege de Stichting Nuffic in de 
Faculteit der Maatschappij- en Gedragswetenschappen voor 15,2/38e deel van de volledige 
werktijd.  
 

8. Vestiging bijzondere leerstoel Novel Detection and Analysis Techniques for Dark Matter 
and Neutrino Experiments vanwege de Stichting Bèta Plus in de Faculteit der 
Natuurwetenschappen, Wiskunde en Informatica 
Het College besluit de Stichting Bèta Plus toe te laten tot het vestigen van een bijzondere 
leerstoel Novel Detection and Analysis Techniques for Dark Matter and Neutrino Experiments 
in de Faculteit der Natuurwetenschappen, Wiskunde en Informatica en gaat tevens akkoord met 
de samenstelling van het curatorium.  
 

9. Vaststelling actieplan UvÀ la Carte 
In lijn met de IP-ambitie om meer samen te werken met partners, neemt ook de verhuur van 
UvA ruimte aan derden toe. De ervaring met LAB42 en REC Impact leert dat de afstemming, 
het contracteren en inregeling van de dienstverlening aan derden nog niet goed verloopt. De 
UvA wenst enerzijds als goede verhuurder kunnen optreden naar externe huurders. Anderzijds 
wil de UvA in control zijn op de dienstverlening aan derden en de interne processen hieromtrent 
optimaliseren. Het voorliggende projectplan bevat een aantal actielijnen die zorgen voor een 
dienstverleningspakket en goed ingeregelde processen ten aanzien van de dienstverlening aan 
externe huurders. 
Het College stelt het Actieplan UvÀ la Carte conform voorstel vast en geeft FS opdracht tot 
uitvoering van het plan.  

 
10. Projectplan 1 OMHP   

In mei 2021 heeft het College ingestemd met het Voorlopig Ontwerp (VO) variant ‘Geen sloop 
tenzij zonder aula, met theater’, maar over dit ontwerp is met de gemeente geen 
overeenstemming bereikt. Daarna is gewerkt aan een doorstart van dit project. Het resultaat 
waarmee de stuurgroep UK heeft ingestemd is het opdelen van het project in 2 aparte projecten: 
1. Bebouwing aan de Slijkstraat en van het Carré: Instandhouding met een gebruiksduur van 
10-15 jaar, hierna te noemen Project 1. Het Voorlopig Ontwerp (VO) variant ‘Geen sloop tenzij 
zonder aula, met theater’ wordt niet verder uitgewerkt voor wat betreft de scope van project 1. 
De renovatie schuift door tot na 2035. 
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2. De bouwdelen waar wel overeenstemming over is renoveren conform eerder vastgesteld VO, 
hierna te noemen Project 2. 
Over de scope en aanpak van project 1 wordt nu een besluit gevraagd door vaststelling van het 
Projectplan Project 1 en het vlekkenplan van het gehele complex. Project 2 is een separaat 
project met eigen proces en besluitvorming. 
Het College stelt het Projectplan 1 OMHP conform voorstel vast.  
 

11. Heroverweging tijdelijke inzet UB Singel 
Dit punt wordt aangehouden tot de volgende vergadering.  
 

12. Tussentijdse reflectie bachelor- en masteropleiding Sociology  
Tijdens de coronapandemie heeft een aantal opleidingen die gevisiteerd dienden te worden, een 
verlenging van de accreditatietermijn gekregen. Voor het visitatiecluster WO Development 
Studies is de inleverdatum van het visitatierapport verschoven van 1 mei 2025 naar 1 mei 2028. 
Voorwaarde voor de verlenging van de accreditatietermijn is dat opleidingen uiterlijk op de 
datum waarop de oorspronkelijke accreditatie stond gepland een schriftelijke verklaring 
voorleggen “waaruit blijkt dat er een tussentijdse reflectie heeft plaatsgevonden aan de hand 
waarvan de NVAO kan vaststellen dat er geen risico’s zijn voor de basiskwaliteit van de 
betreffende opleiding”.  
Het College moet vóór 1 mei 2025 een schriftelijke verklaring t.a.v. de tussentijdse reflectie ten 
behoeve van de bachelor- en masteropleiding Sociology indienen bij de NVAO. 
Het College stelt de tussentijdse reflectie voor de bachelor en de master Sociology vast.  
 

13. Ontwikkelvisie Doorontwikkeling Roeterseiland 
Met onder meer de Position Paper Doorontwikkeling REC d.d. 23 november 2023 als 
vertrekpunt is de Ontwikkelvisie Doorontwikkeling Roeterseiland opgesteld, waarin een verdere 
operationalisering en concretisering van de ambities wordt gegeven. De ontwikkelvisie 
beschrijft hoe de gewenste ontwikkeling van het Roeterseiland als campus er uit gaat zien. Het 
vormt de inhoudelijke en programmatische basis voor de ruimtelijke vertaling in verdere 
plannen voor de REC (zoals HvP-projecten, herinvesteringen, onderhoud, verduurzaming en 
functionele aanpassingen) én biedt daarnaast input voor het organiseren van de ruimtelijke 
campusontwikkeling. 
De visie heeft een perspectief voor de komende 10-15 jaar, die richting geeft bij het maken van 
ruimtelijke en beleidsmatige keuzes. Het is een visie op hoofdlijnen, die ruimte biedt om 
besluiten te nemen, mee te bewegen of te reageren op ontwikkelingen. De Ontwikkelvisie REC 
vormt daarmee een toetssteen voor alle toekomstige projecten in de (stedelijke) 
doorontwikkeling van de campus.  
Krugers Dagneaux merkt op dat studenten knelpunten ervaren op het REC, die wellicht niet in 
een visiedocument thuishoren. Hij noemt als voorbeeld het gebrek aan ruimte voor 
studentenorganisaties. Afgesproken wordt, dat hij deze knelpunten meegeeft aan FS. 
Het College stelt de ontwikkelvisie voor het REC met 1 tekstuele aanpassing vast.  

 
14. Verzoek wijziging bekostigingsniveau Econometrie 

Dit verzoek wordt aangehouden tot de volgende vergadering.  
 

15. Facultaire regelingen numerus fixusopleidingen 2025-2026 
Op basis van artikel 7.53 WHW kan het instellingsbestuur besluiten om voor een opleiding een 
maximum capaciteit vast te stellen (numerus fixus). De selectie vindt dan plaats overeenkomstig 
door de decaan opgestelde en door het College vastgestelde selectiecriteria en -procedure. In dat 
kader zijn door faculteiten FdG, FdT, FMG en FEB facultaire selectieregelingen opgesteld, die 
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na een voorgenomen besluit van het College aan de CSR voor advies zijn voorgelegd. De CSR 
heeft bij een email d.d. 3 juli 2024 hierop een reactie gegeven. Deze reactie is bijgevoegd en in 
de brief aan de CSR is ingegaan op de door hen aangedragen punten.  
Daarnaast heeft de Stichting Studielink gemeld dat een wetswijziging die het mogelijk maakt om 
een fixus op een anderstalig traject te hanteren niet zal worden uitgevoerd/gefaciliteerd voor het 
studiejaar 2025-2026. Daardoor is het voor de instellingen niet mogelijk de optie van het 
hanteren van alleen een fixus op een anderstalig traject aan te bieden, nu de aanmelding en 
verwerking ingevolge de Regeling aanmelding en toelating hoger onderwijs (Ratho) alleen via 
Studielink kan plaatsvinden. Om deze reden heeft de FMG ervoor gekozen geen 
capaciteitsbeperking te hanteren voor het studiejaar 2025-2026 voor de bacheloropleidingen 
Politicologie en Communicatiewetenschap; de bijbehorende regelingen worden daarom nu niet 
ter vaststelling aangeboden. Voor de bacheloropleiding Business Administration van de FEB 
geldt dat de optie om alleen een fixus op het Engelstalige traject te hanteren uit de regeling is 
geschrapt.  
Het College stelt de regelingen 2025-2026 voor de bacheloropleidingen Business 
Administration, Biomedische wetenschappen, Geneeskunde FdG UvA, Psychobiologie, 
Psychologie en Tandheelkunde ACTA conform voorstel vast. De brief aan de CSR wordt met 
een aanpassing verzonden. 
 

16. Selectie uit te werken RPA-voorstellen 
Teneinde op 1 januari 2025 te kunnen starten, dient besloten te worden welke interfacultaire 
RPA-voorstellen er dit jaar uitgewerkt kunnen worden. Er is daartoe een revolverend budget 
beschikbaar, waarvan een deel telkens voor vijf jaar aan een RPA kan worden toegekend. Per 1 
januari 2025 is zoals gebruikelijk gedurende vijf jaar budget beschikbaar voor één of meer 
RPA’s. Anders dan gebruikelijk is er voor het eerste van de vijf kalenderjaren 400k beschikbaar 
en voor de resterende jaren 650k. 
In bijgaande memo is de selectie opgenomen die de Rector voorstelt van RPA-preproposals die 
uitgewerkt zouden moeten worden tot RPA-voorstellen. Dit op basis van de zes namens de 
decanen ingediende preproposals, de inhoudelijke adviezen van UOC-leden daarbij, en 
afwegingen van strategische aard. De voorstellen zullen tot eind oktober 2024 uitgewerkt 
worden. In november/december wordt dan over toekenning van het budget per 1/1/2025 
besloten. 
Het College besluit conform voorstel de volgende RPA-preproposals te laten uitwerken tot 
volledige voorstellen: ‘Building Interdisciplinary Team Science for Future-Proof Higher 
Education’ en ‘Shaping interfaces between science and the public’. Verbeek heeft contact met 
AcZ over communicatie en toelichting van deze keuze aan decanen en indieners.  
 

17. Toetsing omzettingsplan EB Nederlandstalige tracks BSc-opleidingen   
Conform het huidige UvA-taalbeleid en het daarin opgenomen Stappenplan omzetting voertaal 
legt de Faculteit Economie en Bedrijfskunde het omzettingsplan voor een voertaalwijziging aan 
het College voor ter toetsing. Het gaat om een wijziging van een volledig Engelstalig naar een 
tweetalige (Nederlands + Engels) opleiding voor de bachelors Business Administration (BA), 
BSc Economics and Business Economics (EBE), BSc Econometrics and Data Science en BSc 
Actuarial Science. Het omzettingsplan is getoetst aan de UvA-brede strategische keuzes, te 
weten: 

• toegankelijkheid bachelor- en masteronderwijs bezien vanuit UvA brede 
opleidingsaanbod (portfolio); 

• kwaliteitsborging concept international classroom; 
• tweetaligheid in bachelor onderwijs; 
• consequenties huisvesting, studieruimtes etc. 
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In het omzettingsplan zijn bovenstaande punten voldoende meegenomen en de voorgenomen 
verandering van de voertaal sluit aan bij het UvA taalbeleid. Het College kan zich daarom 
vinden in het omzettingsplan en de voertaalwijziging, en geeft de opmerkingen van AcZ daarbij 
mee aan de faculteit voor het verdere omzettingstraject.  
 

18. Aanvulling Kader Samenwerken met Derden 
College en decanen hebben eind mei een ad-hoc werkgroep ingesteld met als opdracht te komen 
tot een aanvulling op het bestaande Beleidskader Samenwerking met Derden. Het huidige kader 
voorziet in onvoldoende mate in een toetsingskader voor (nieuwe en bestaande) samenwerkingen 
met landen of regio’s in oorlogsgebieden. De belangrijkste aspecten waarin het huidige Kader 
niet voorziet, zijn: (1) toetsingscriteria voor onderwijssamenwerkingen; (2) toetsingscriteria voor 
bestaande samenwerkingen; en (3) toetsingscriteria voor samenwerkingen met instellingen. Het 
huidige kader beoordeelt op projectniveau, niet op instellingsniveau, terwijl 
onderwijssamenwerkingen gebaseerd zijn op MoU’s tussen instellingen en sommige 
onderzoekssamenwerkingen consortium agreements vereisen.  
In de bijlage is het eerste advies van de werkgroep opgenomen. Het advies biedt eerste 
aanbevelingen en denkrichtingen hoe het bestaande kader aan te vullen. Om tot een verdere 
uitwerking te komen is meer tijd nodig.  
Het College complimenteert de werkgroep en andere betrokken collega’s met het feit dat dit stuk 
zo snel kon worden gemaakt. Verder blikt het College vooruit naar de uitwerking van het advies; 
Verbeek neemt de opmerkingen mee in zijn overleg met AcZ.  
Het College agendeert het advies voor bespreking met decanen in het CBO van deze week.  

 
19. Bestuurlijke overleggen 

UNL: geen. 
 

Overige overleggen 
a. Agenda UOC 9 juli        bijlage 
b. Agenda BVO 10 juli        bijlage 
c. Agenda PBO FGw 11 juli       bijlage 
d. Agenda CBO themamiddag 11 juli      bijlage 
e. Agenda auditcommissie RvT UvA 15 juli     bijlage 

 
20. Aandachtspunten en actielijsten 

TKN - Uitnodigingenlijst en Public Affairs Kalender  
TKN - Overzicht besluiten buiten vergadering juli 
TKN – Jaarplanning staf 2024 

 
21. Rondvraag 
  
Vastgesteld door het College van Bestuur d.d. 16  juli 2024.      
 


